
 

 

FAU-møte Ålgård skole 
 

Dato: 15. Januar 2025 klokka 19.00 – 20.00  
Sted: Ålgård skole personalrommet + videomøte  
 
FAU-representanter:  

1. trinn: Bjørn Magne 1A (Nestleder) 
2. trinn: Åse Jeanette 2A (KFAU)  
3. trinn: Øyvind 3B (Kasserer) (Syk) 
4. trinn: Gunhild 4C (KFAU)  
5. trinn: Lise 5A  
6. trinn: Mattis 6B (Leder) 
7. trinn: May Britt 7B  

 

 
Referat:  
 
Sak 1: Gjennomgang av referat fra sist FAU-møte.  
 
Sak 2: Skille ut FAU til egen juridisk forening. Ligger i dag under skolen.  

 Venter på Org. Nummer fra brønnøysundregisteret 
 
Sak 3: Nissefest på SFO 17. desember 

 Julegrøt i desember var en suksess 
 
Sak 4: Trafikvakter slik som tidligere år, de 2 første uker i november.  

 FAU innkaller til trafikkaksjon de første ukene i november. Ansvar Øyvind.  
Godt gjennomført 

 Kommunens trafikkutvalg har møte neste uke. Jeg skal sørge for at spørsmålet ditt om stenging blir 
tatt opp der. Jeg er nok ikke rett person til å svare på det, men regner med at det kan komme gode 
svar derfra. Du hører fra dem eller meg i etterkant av møtet. 
Avventer tilbakemelding fra kommunen ang dette. 

 
Sak 5: Skolens uteområde  

 Kommunens tekniske avd. kan godkjenne/inspisere utvidet klatreskrå. 
 Har inspisert og mener denne er god 

 Det var ikke mulig å få gjennomført maling av benkene/bord under forrige dugnad. Er det allerede 
kjøpt inn maling til dette? Det er mulig at noen elever kan ta på seg oppgaven, så lenge maling og 
utstyr er kjøpt inn.  

 Åse Jeanette har kjøpt inn maling og benker er satt inn i gamle brannstasjonen for tørking 
 
 
  



Sak 6: Kommunebudsjett 
 I det nye forslaget for økonomiplanen til Gjesdal, er det foreslått å kutte oppussing av Ålgård skole. 

Skal FAU uttale seg om denne saken, f.eks. til media/Gjesdalbuen? Gitt at kommunestyret vedtar 
forslaget i desember. Gjesdalbuen har allerede publisert en artikkel, sett fra rektors/ansattes 
perspektiv. 

 3 millioner er øremerket varme for Ålgård skole 
 
Sak 7: Leker til SFO. FAU sender ut info til klassekontakter angående donasjon av leke til SFO.  

 SFO Leder sender info om type leker etc. Ansvar FAU leder. Purre på info om hvilke typer leker.  
 Manglende informasjon fra klassekontakter. Bjørn Magne sender purring 

 
Sak 8: Saker fra elevrådet (Rektor).  

 Gjennomgang av saker fra elevrådet. Skolen går gjennom og finner de viktige sakene. 
 Elevene ønsker kunstgress ved håndballbanen 

 Tilbud på ballbinge er presentert FAU 
 Bjørn Magne sjekker Spillemidler for mulig sponsing av bane.  

  
Sak 9: Samarbeidsutvalget 

 FAU representert  
 Lise  

 Møte med elevrådet og kommunen gjennomført  
 

Sak 10: 2025 – 70års jubileum Ålgård skole 
 Komiteleder: Lise 
 Diskuterer nærmere dato neste FAU møte. 

 Rektor sjekker dato  
 
Sak 11: Nytt informasjonsskriv til foreldrekontakter 

 Åse lager nytt informasjonsskriv som skal leveres ut til nye foreldrekontakter 
 Sendes ut på Visma til foreldrekontakter i første omgang 
 Arrangere felles møte med FAU og klassekontakter til høsten 

 
 
 
Sak 12: Saker fra KFAU 
 
 
Sak 13: Generelt fra Rektor 

 Dokumenter som skal publiseres på nett må være i PDF format 
 
 
Sak XX: Generelt 

 Grunnet lang ventetid på nytt org nummer, så er ikke FAU bankkort lenger operativt. 
 Elevkveld 

o Skolen låner Elevkveld penger for innkjøp av pizza da kort ikke er tilgengelig. 
 
 
 
 
 
Neste FAU møte  
 
12.02.2025 
 


